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Aan het college van burgemeester en wethouders van Helmond, 
 
Vandaag staat in het Eindhovens Dagblad een artikel over mogelijke fraude bij het woningtoewijzingsysteem 
Wooniezie. Dat blijkt  gemanipuleerd te kunnen worden. Dat wil zeggen: op zijn minst  bestaat er een ‘trucje’ 
waarmee je kan zorgen dat je bovenaan de wachtrij komt en in het ergste geval is de site gehackt. Trucje of 
hack: er is sprake van oneerlijke woningtoewijzing!  
 
Begin mei ontving de PvdA Helmond signalen dat er sprake was van fraude bij Wooniezie. Al snel gingen de 
seinen bij ons op rood. We besloten meer informatie te verzamelen en onze vermoedens dat er iets niet 
goed zat werden bevestigd door bronnen binnen de corporaties. Gezien de mogelijke aard van de fraude en 
de eerdere  betrokkenheid van het Eindhovens Dagblad besloten wij met hen onze informatie te delen en 
hen hierover te tippen. Het doel van onze fractie was waarheidsvinding. De PvdA is verontwaardigd over 
deze (mogelijke) fraude. Daar waar het haast onmogelijk is om een sociale huurwoning te krijgen is het extra 
belangrijk dat onze schaarse woningen op een eerlijke en transparante manier worden toegewezen.  
 
Extra cru is het, dat de signalen van deze onregelmatigheden ruim 1,5 jaar geleden verschillende 
corporaties hebben bereikt. De corporaties hebben toen een onderzoek door Hoffmann Bedrijfsrecherche 
laten uitvoeren. De scope van dat onderzoek betrof toen nadrukkelijk alleen of medewerkers van de 
corporaties de wachtrijen hadden gemanipuleerd en niet of er sprake was van externe manipulatie. Een 
gemiste kans. Hoe kun je dit verantwoorden naar Helmonders die al jaren, tevergeefs, wachten op een 
woning? Al die mensen die niet genoeg verdienen om een huis te kopen en echt geen andere opties 
hebben? 
 

De PvdA fractie heeft hierover de volgende vragen: 

 Is de inhoud van het rapport Wooniezie uitgevoerd door Hoffman bedrijfsrecherche bij u bekend? Is 
dit rapport met het college gedeeld? 

 Bent u op de hoogte gesteld door de aan Wooniezie verbonden corporaties over het gestarte 
‘diepgravend onderzoek’ naar mogelijke vermoedens van fraude bij Wooniezie? 

 Bent u het met ons eens dat sociaal huurbeleid begint met eerlijke toewijzing?  

 Bent u het met ons eens dat totdat het onderzoek is afgerond en de onderste steen boven is, er 
extra zorgvuldigheid gewenst is bij het toewijzen van woningen via Wooniezie?  

 Bent u het met ons eens dat er totdat het onderzoek is afgerond en de onderste steen boven is en  
geen woningen via het ‘eerste reageerder’ model moeten worden toegewezen? 

 

Voor de duidelijkheid: als er slechts sprake is van een ‘trucje’ stellen wij voor dit kenbaar te maken aan alle 
Helmonders om zo het speelveld weer gelijk te trekken.  
 

Namens de PvdA Helmond, 

Mohammed Chahim en Mirjam van der Pijl. 
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Antwoord college van burgemeester en wethouders: 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede. 
 

 Nee, het rapport is destijds niet met ons gedeeld (inmiddels is toegezegd dat een exemplaar aan 
wethouder Stienen beschikbaar zal worden gesteld). 

 Nee, dit is eerst n.a.v. van het krantenbericht bekend geworden. 

 Ja, een rechtvaardige en eerlijke toewijzing dient altijd het uitgangspunt te zijn. 

 Ja, zorgvuldigheid in toewijzing dient altijd het uitgangspunt te zijn. 

 Ja, hier is inmiddels door de woningcorporaties toe besloten. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
de burgemeester    de secretaris 
mevr. P.J.M.G. Blanksma – van den Heuvel mr. drs. A.P.M. ter Voert 


